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Zapisnik  

10. seje poveljstva Gasilske zveze Slovenska Bistrica 

ki je potekala 11. oktobra 2007 v dvorani gasilskega doma PGD Slovenska Bistrica. 

 

Prisotni:  
MOHORKO SEBASTIJAN, VEHOVAR KARL, PAPOTNIK DANIEL, TRAMŠEK ANTON, ALOJZ GOSNIK, 

PODGRAJŠEK JANEZ, CAPL ALOJZ, GAJSER DOMINIK, VOŠINEK DAVORIN, KOLAR VLADO, PAHIČ FRANC, 

SMREKAR MILAN, JELEN SREČKO, PRELOG DAVID, TURK FRANC, DUŠAN VIŽINTIN IN BERDNIK MAJDA. 

 

Dnevni red: 

1. Pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 

2. Mesec poţarne varnosti 

3. Tekoče zadeve 

4. Razno 

  

 

AD 1 

V uvodu poveljnik Viţintin Dušan pozdravi prisotne in ugotovi sklepčnost.  

 

AD 2 

Gradiva za mesec poţarne varnosti so razdeljena in priloţeni so rezultati regijskega tekmovanja.  

Priloţen je tudi dopis GZS o mesecu poţarne varnosti. Po sektorjih pričakuje po eno vajo. Predlaga datume v 

izogib podvojenim vajam.  

Uprava za zaščito in reševanje je ţe pošiljala gradiva na šole, zato so razdeljena gradiva predvsem za gasilski 

podmladek. 

Predvidoma 8.11.2007, ko bo naslednja seja poveljstva bo predstavljena analiza intervencij: poţar v Laporju, 

poplave v Sl.Bistrici in Impol (razlitje). Takrat naj poveljniki s sabo prinesejo poročila o aktivnostih v mesecu 

oktobru. 

 

Pahič Franc pove, da bo na OŠ Laporje vaja - evakuacija – 22.10.2007 okoli 11. ure, sodelovali bodo PGD 

Laporje, Sl.Bistrica in Videţ. Za sektor še ne ve za vajo. 

Sektorski poveljnik Papotnik Daniel pove, da tudi še ne ve za vajo. 

Smrekar Milan doda, da še ni informacije glede vaje v vojašnici. Izrazili so mnenje, da bodo javili datum, 

obljubljeno je bilo za oktober. Vaja bo zato verjetno v vrtcu.  

Vošinek Davorin – predvidena je vaja v vrtcu Poljčane – datum še ni določen. 

 

Viţintin opozori, da je pri evakuacijah pomembno, da gasilci zaposlene naučijo, kako ravnati v primeru prave 

evakuacije. Pred vajo se je treba z zaposlenimi sestati in se pogovoriti, pomembno je, da se zaposlenim 

razloţi, kaj je evakuacija in kako poteka, ter kaj pomenijo slike poţarnega reda, ki so izobešene. Vajo jim je 

treba natančno napovedat.  

 

V mesecu oktobru bodo v Novi Gorici dnevi Zaščite in reševanja med 18. in 20. oktobrom. Kebelj in Impol 

ter Tinje in Šmartno so se prijavili na tekmovanje. Za srečanje Mladine bo obvestil Ranko Jeršič. 18.10.2007 

je posvet Poţari v naravnem okolju. Ima namen prijaviti Smrekar Milana (ne more), Viţintin Dušan, Pahič 

Franc (ne more), Turk Franca, Gosnik (ne more, bo vprašal v društvu), Gajser Dominika.  

 

Pregled zadnjega sektorja (Poljčane, Makole, Videţ, Laporje) bo v enem izmed prihodnjih vikendov, 

poveljnik bo javil. 

 

Regijsko tekmovanje je bilo v nedeljo v Bukovcih. Naše enote so dosegle dobre rezultate, ki so jih poveljniki 

prejeli na sestanku. 

Na drţavno tekmovanje se uvrstijo vse 3 prve enote.  

 

Do 25.10.2007 morajo društva izpolniti prijavne pole za drţavno tekmovanje, ki so razdeljene na sestanku.  

 

V imenu poveljstva in v svojem imenu se poveljnik zahvali enotam in zaţeli čimboljše rezultate na drţavnem 

tekmovanuju. Zahvali se tudi sodnikom. Poveljniki naj zahvale prenesejo naprej. Opozori na napako, da ni 

bilo narejenih časovnic, s čimer so se prisotni tudi strinjali. Poveljnik obljubi, da se bo potrudil, da bodo za 

naslednje tekmovanje narejene. 

 

Finančna sredstva za udeleţbo na regijskem tekmovanju bodo v prihodnjih dneh izplačana. Na enoto to znese 

39,91 EUR.   
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Pahič Franc pove, da orodje ni bilo v redu, zato so vajo 4 enote ponavljale. Oprema pri mladini ni bila čisto 

OK. Tudi on poudari na napako, da ni bilo časovnic.  

 

Viţintin Dušan seznani člane, da je izšel Pravilnik o zdravniških pregledih za gasilce, kjer je določeno 5-letno 

obdobje zdravniškega pregleda. Poveljnik se bo pogovoril z zdravniki in izbral najugodnejšega, kar pa društva 

ne bo zavezovalo. Do naslednje seje poveljstva do 8.11.2007 naj poveljniki pripravijo okvirni načrt, koliko 

gasilcev bi dali prihodnje leto zdravniško pregledat. To bo osnova za pogajanje. Skušal se bo dogovorit, da bi 

en dan v tednu bil rezerviran za tovrstne preglede. 

 

Pahič Franc predlaga, da bi gasilci opravili le preiskave za razliko, kar še ni bilo opravljeno na zdravniškem 

pregledu v sluţbi.  

 

Poveljnik poudari, da je to zapisano v Pravilniku. Na GZS je podal vprašanje, kako je z zdravniškimi pregledi 

za IDA, ali je dovolj tudi 5 letno obdobje ali bo še vedno potrebno 2 letno obdobje.  

 

Prijave za udeleţbo na tečaju za vodjo skupine je do 15.10.2007, tečaj se imenuje vodja skupine 2007. Do 

Boţiča se predvideva zaključen tečaj. Pred pričetkom bo testiranje iz vsebin tečaja osnovni in nadaljevalni 

tečaj za gasilca.  

 

Izšel je nov Pravilnik o izobraţevanju. Nismo ga kopirali, ker je zelo obseţen. Dosegljiv je na internetni strani 

GZS.  

 

Ker ima neuradno informacijo, da je bilo ustanovljeno občinsko poveljstvo Občine Slovenska Bistrica, prosi 

sklicatelja, da na GZ Sl.Bistrica pošlje informacijo, kdo ga sestavlja. Poveljnik nima nič proti ustanovitvi  

občinskega poveljstva, mnenja pa je način, kako je bilo to izvedeno ni pravi, saj bi moral pri tem sodelovati 

tako on kot predsednik GZ.  

 

Smrekar Milan pove, da je občinsko poveljstvo le začasno do volitev in da ni bila informacija posredovana na 

GZ, ker vse stvari še niso dokončno dogovorjene. Sam je poveljnik občinskega poveljstva in ima 2 

podpoveljnika, Turk Franca in Pahič Franca. Trenutno se pripravlja operativno taktični načrt.  

 

Poveljnik pove, da je operativno taktični načrt GZ Slov Bistrica ţe dolgo do ¾ končan, kar je tudi ţe večkrat 

povedal. Izdelan je tako, da bi odgovarjal za uporabo v vseh občinah, ni pa dokončan zato, ker še zmeraj ni 

pisno urejeno sodelovanje med občinami (vsaj informacije o tem še ni na GZ). Ker je prišlo do tega, da 

operativni načrt pripravlja sedaj občinsko poveljstvo samo, je pripravljen načrt neuporaben. Zato poveljnik 

GZ zadolţi še poveljnike občin Poljčane, Makole in Oplotnica, da izdelajo ločene načrte tudi za svoje občine 

in da bo Operativno taktični načrt GZ Slov Bistrica pač sestavljen iz štirih ločenih občinskih načrtov. Opozori 

pa na to, da operativni načrti ne bodo mogli biti izdelani, dokler ne bo urejeno sodelovanje med občinami, kar 

pa upa da bo izvedeno čimprej. 

 

Gasilska zveza Slovenska Bistrica bo zaradi podatkov, potrebnih pri izdelavi operativno taktičnega načrta 

poslala dopis sosednjim gasilskim zvezam za pridobitev podatkov o poveljnikih, predsednikih, tajnikih in 

njihovih telefonskih številkah.  

 

Poveljnik še pove, da naj ga poveljniki obvestijo o tekočih intervencijah, saj je bilo pri zadnjih poplavah 

podvojena ţelja po pomoči za Ţelezniki – s strani ReCo in GZS. 

 

Poveljnik še pove, da je za potrebe drţavnega načrta za gašenje večjih poţarov v naravi ţupanom občin 

Oplotnica, Poljčane in Makole poslal v potrditev dopis o razpoloţljivih silah za nudenje pomoči. Po 

dogovorih z poveljniki PGD, ki izpolnjujejo pogoje za takšno pomoč je bilo iz strani PGD ponujena naslednja 

pomoč; Občina Oplotnica 1 x GVC in 6 gasilcev (potrditev ţupana še čakamo), Občina Poljčane 1 x GVC in 

6 gasilcev (potrjeno iz strani občine) te občina Sl.Bistrica iz strani PGD Zg. Bistrica pa 4 gasilce (potrditev 

ţupana še čakamo).  

 

Sestanek je bil zaključen ob 19.00 uri.  

Zapisala: Majda Berdnik 

 

Zapisnik potrdil: Dušan Viţintin 

 


